

Title (en)

Case for cosmetics, in particular mascara unit.

Title (de)

Behälter für Kosmetika, insbesondere Mascara-Einheit.

Title (fr)

Etui pour cosmétiques, en particulier unité de mascara.

Publication

EP 0439773 A2 19910807 (DE)

Application

EP 90124390 A 19901217

Priority

FR 9001152 A 19900131

Abstract (en)

A container for cosmetics, in particular in a mascara unit, comprises a basic body made of a relatively soft material, in particular a relatively soft plastic, having a threaded extension, onto which a screw closure cap can be screwed, at least one stop shoulder and at least one non-return barrier in the form of a catch arrangement being provided in the foot region of the threaded extension on the shoulder of the container to achieve a defined end position of the screw closure cap. In order to retain good properties of use, even with frequent actuation of the closure system, provision is made for an attachment (3) made of relatively hard material to be arranged on the container (1) in the foot region of the threaded extension (10), on which attachment the stop shoulder (13) and the non-return barrier (12) are constructed. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Behälter für Kosmetika, insbesondere bei einer Mascara-Einheit, umfassend einen Grundkörper aus einem relativ weichen Material, insbesondere aus einem relativ weichen Kunststoff, mit einem Gewindeansatz, auf welchen eine Schraub-Verschlußkappe aufschraubar ist, wobei im Fußbereich des Gewindeansatzes an der Schulter des Behälters zur Erzielung einer definierten Endlage der Schraub-Verschlußkappe wenigstens eine Anschlagschulter und wenigstens eine Rücklaufsperrre in Form einer Rastanordnung vorgesehen sind, ist zur Erlangung unverändert guter Gebrauchseigenschaften auch bei häufiger Betätigung des Verschlußsystems vorgesehen, daß auf dem Behälter (1) im Fußbereich des Gewindeansatzes (10) ein Aufsatz (3) aus relativ hartem Material angeordnet ist, an welchem die Anschlagschulter (13) und die Rücklaufsperrre (12) ausgebildet sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 40/26; B65D 41/04

IPC 8 full level

A45D 40/26 (2006.01); **B65D 41/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 40/267 (2013.01 - EP US); **B65D 41/0471** (2013.01 - EP US)

Cited by

WO0156894A3; US7621411B2; WO0156894A2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0439773 A2 19910807; EP 0439773 A3 19910918; EP 0439773 B1 19940615; DE 59006148 D1 19940721; FR 2657509 A1 19910802;
FR 2657509 B1 19920724; US 5141347 A 19920825

DOCDB simple family (application)

EP 90124390 A 19901217; DE 59006148 T 19901217; FR 9001152 A 19900131; US 63220890 A 19901221